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審核委員會
本公司於二零一三年九月十日成立審核委員會
（「審核委員會」），其書面職權範圍刊載於GEM及
本公司網站。該等書面職權範圍已由董事會根據自
二零一六年一月一日起生效之經修訂企業管治守
則於二零一五年十二月二十九日修訂及採納。審核
委員會之主要職責為（其中包括）審閱本公司財務
資料及監察本公司財務報告系統、風險管理及內部
監控系統。

於本報告日期，審核委員會包括三名獨立非執行董
事，即韓銘生先生（主席）、李筠翎女士及羅詠詩女
士銅紫荊星章，太平紳士。每次委員會會議均由一名獨
立非執行董事擔任主席。

本集團於期內之未經審核簡明綜合業績及本報告
已經審核委員會審閱，而審核委員會認為該業績及
報告乃遵照適用會計準則及規定而編製，並已作出
充分披露。

代表董事會
匯財金融投資控股有限公司

主席
田一妤女士

香港，二零二二年五月十三日

於本報告日期，董事會成員包括執行董事兼董事會
主席田一妤女士，執行董事兼行政總裁陳偉龍先
生，執行董事林靜儀女士及林霆女士，以及獨立非
執行董事韓銘生先生、李筠翎女士及羅詠詩女士銅
紫荊星章，太平紳士。

Audit Committee
The Company established the audit committee (“Audit Committee”) 
on 10 September 2013 with written terms of reference posted on 
the websites of the GEM and of the Company. Such written terms of 
reference were revised and adopted by the Board on 29 December 
2015 in accordance with the revised CG Code taking effect on 1 
January 2016. The primary duties of the Audit Committee are, among 
other matters, to review the Company’s financial information and 
monitor the Company’s financial reporting system, risk management 
and internal control systems.

At the date of this report, the Audit Committee comprises three 
independent non-executive Directors, namely Mr. Hon Ming Sang 
(chairman), Ms. Lee Kwun Ling, May Jean and Ms. Lo Wing 
Sze BBS, JP. Each committee meeting was chaired by an independent 
non-executive Director.

The unaudited condensed consolidated results of the Group for the 
Period and this report have been reviewed by the Audit Committee, 
which was of the opinion that the preparation of such results and 
report complied with the applicable accounting standards and 
requirements and that adequate disclosures have been made.

On behalf of the Board
Finsoft Financial Investment Holdings Limited

Ms. Tin Yat Yu Carol
Chairman

Hong Kong, 13 May 2022

As at the date of this report, the Board consists of Ms. Tin Yat Yu Carol 
being an executive Director and the chairman of the Board, Mr. Chan 
Wai Lung being an executive Director and the Chief Executive Officer, 
Ms. Lam Ching Yee and Ms. Lin Ting being the executive Directors, 
and Mr. Hon Ming Sang, Ms. Lee Kwun Ling, May Jean and Ms. Lo 
Wing Sze BBS, JP being the independent non-executive Directors.




